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P R O T O K Ó Ł  nr XXX/17 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 25 kwietnia 2017 r  
miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 
 
 

    O godz. 9.10 Przewodniczący Rady Waldemar Błauciak otworzył obrady wypowiadając 
oficjalną formułę: „Otwieram trzydziestą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 
ustawowego składu Rady obecny jest stuprocentowy skład Rady w liczbie 15 radnych. W 
związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne.  
Prowadzący sesję powitał wszystkich zebranych, wymieniając z imienia i nazwiska 
zaproszonych gości. Lista osób zaproszonych i uczestniczących w sesji stanowi zał. nr 2.  
 
Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad (zał. nr 3), uwag nie 
zgłoszono, w związku z czym porządek pozostał bez zmian.  
 
Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKÓŁU SESJI Z DNIA 28 MARCA 2017R. 
Uwag nie zgłoszono i niniejszy protokół przyjęto 15 głosami „za”. 
 
Następnie przystąpiono do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący obrady 
przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że 
jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W 
przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna 
odpowiedź.  
 
Przed realizacją kolejnych punktów porządku obrad Burmistrz Gminy i Miasta w Węglińcu 
Stanisław Mikołajczyk poinformował o wynikach konkursów na stanowiska dyrektorów 
miejscowych placówek oświatowych. Nowo wybranym: Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Ruszowie-Irenie Droś, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Czerwonej Wodzie-Lilli Ławniczak, 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Węglińcu-Sylwii Salas oraz Dyrektor Przedszkola 
Publicznego w Węglińcu-Agnieszce Zawadzkiej, wręczył zarządzenia w sprawie powierzenia 
obowiązków dyrektorskich. Oprócz w/w dokumentu i gratulacji w/w zostały również 
obdarowane symbolicznymi wiązankami kwiatów. 
  
Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc luty 2017r, 
stanowi zał. nr 4. 
W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje nt. wskazanych 
w sprawozdaniu spraw.  
Po wysłuchaniu tych informacji, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada przyjęła niniejsze 
sprawozdanie.   
 
Następnym tematem była ANALIZA STANU BEZPIECZEŃSTWA ZA  2016 ROK.  
Pierwszym referującym niniejszy temat był Komendant Powiatowy PSP w Zgorzelcu 
Wiesław Wypych. W trakcie prezentacji omówiono takie sprawy jak: zakres i obszar 
działania, zatrudnienie, organizacja, sytuacja w powiecie zgorzeleckim, interwencje w latach 
2015 i 2016 na terenie gminy Węgliniec, w tym w rozbiciu na rodzaj, liczbę zdarzeń w 
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gminie Węgliniec w poszczególnych miesiącach, interwencje w gminie w rozbiciu na 
poszczególne miesiące, interwencje z podziałem na udział poszczególnych jednostek, ilość 
niepodjętych działań przez jednostki OSP z terenu gminy Węgliniec, wypadki z udziałem 
ludzi, szkolenia, charakterystyczne zdarzenia na terenie gminy Węgliniec, działania 
prewencyjne, działania administracyjne, upomnienia, grzywny, udział w ćwiczeniach, 
działalność sali edukacyjnej Ognik, udział PSP w planowanym przedsięwzięciu 
przetransportowania zabytkowej lokomotywy. Z udziałem radnych dyskutowano o zakupie 
samochodu gaśniczego dla OSP w Czerwonej Wodzie. Pisemna informacja stanowi zał. nr 5.  
Kolejną informację nt. bezpieczeństwa przedstawił Komendant Komisariatu Policji w 
Pieńsku-Antoni Owsiak. Pisemna informacja stanowi zał. nr 6. Przedstawione przez 
Komendanta sprawy obejmowały: cele strategiczne Komendy Powiatowej w Zgorzelcu, 
priorytety, zagrożenie przestępczością, zdarzenia w poszczególnych podstawowych 
kategoriach, wykrywalność, wykroczenia, przestępczość, stan bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym, działalność prewencyjną, działania w ramach Niebieskiej Karty, akcje i działania 
profilaktyczne, działalność dzielnicowych, pogadanki, współpracę z samorządami, sytuację 
kadrową. 
Mówca odniósł się także do kwestii wskazanych przez radnych dot. m.in.: ewentualnego 
uruchomienia w Węglińcu punktu dyżuru dzielnicowego, rodzajów odnotowywanej 
przemocy w ramach tzw. Niebieskich Kart, rozbojów pod wpływem narkotyków, możliwości 
wsparcia przez Policję starań gminy o remont drogi 296, ewentualnych zdarzeń z udziałem 
uchodźców. 
Ostatnim referującym temat bezpieczeństwa był Komendant Gminny ZOSP RP w Węglińcu- 
Janusz Droś. W trakcie prezentacji multimedialnej zostały omówione tematy dotyczące: 
sprzętu i wyposażenia jednostek OSP, przeprowadzonych działań, rodzajów i ilości zdarzeń, 
największych zagrożeń w 2016 roku, ilościowego stanu członków OSP poszczególnych 
jednostek, pracy z młodzieżą oraz ich osiągnięć, wyszkolenia i wyposażenia strażaków, 
uczestnictwa w ćwiczeniach, prac modernizacyjnych w obiektach OSP, udziału strażaków w 
różnego rodzaju wydarzeniach, udziału jednostki OSP Jagodzin w finale konkursu Floriany, 
budżetu jednostek OSP. Pisemna informacja stanowi zał. nr 7.  
W trakcie dyskusji Burmistrz m.in. wskazał na coraz mniejszą liczbę długoletnich członków 
OSP, czego najczęstszym powodem jest migracja z tut. terenu. Z drugiej strony zwrócił 
uwagę na zaangażowanie młodzieżowych drużyn podkreślając też, że szkolenie młodych 
pokoleń gwarantuje przyszłych strażaków.  
Poza tym zaakcentowano, iż w konkursie najlepszych strażaków OSP ogłoszonym w Gazecie 
Wrocławskiej zgłoszony został m.in. Komendant Janusz Droś.  
Po tej części obrad, ok. godz. 11.07 ogłoszono przerwę.  
 
Po przerwie, ok. godz. 11.30, przystąpiono do omawiania kolejnego tematu tj. SPRAWOZDANIE 

Z PRZEBIEGU AKCJI ZIMA  (zał. nr 8). 
Zbigniew Zawadzki Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej, która zajmowała się 
tym tematem poinformował, że komisja przyjęła niniejszą informację.  
Następnie Burmistrz przedstawił multimedialną prezentację obejmującą m.in. zestawienia 
obrazujące ilości działań na terenie poszczególnych miejscowości i w sołectwach, także w 
poszczególnych miejscowościach w rozbiciu na miesiące, wydatki ogólne, kwoty wydatków 
poniesione w poszczególnych miejscowościach, wydatki sołectw z podziałem na miesiące, 
długości dróg w sołectwach oraz koszt odśnieżania 1 km w poszczególnych miejscowościach.  
Dyskusji nie podjęto, a przedstawioną informację Rada przyjęła jednogłośnie, 15 głosami 
„za”.  
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W BLOKU UCHWAŁ rozpatrzono następujące projekty;  
1. w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 527/XXV/16 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 20.12.2016 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy i Miasta Węgliniec. 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt uchwały.  
Zgodnie z przyjętą uwagą, że poszczególne zmiany zostały przedstawione w projekcie, a 
komisja GF szczegółowo omówiła niniejszy projekt na swoim posiedzeniu, Burmistrz oraz 
Skarbnik Gminy i Miasta Jolanta Zawisza ograniczyli się do przedstawienia i omówienia 
wprowadzanej dodatkowej zmiany związanej z kwotą w wysokości 180 tys. zł, przeznaczonej 
na zakup samochodu. Skarbnik wskazała także pozycje w projekcie wynikające z tej zmiany.  
Jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada przyjęła niniejszą zmianę. 
Dyskusji nie podjęto, w związku z czym przystąpiono do głosowania.   
Z uwzględnieniem przyjętej wcześniej zmiany, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
638/XXX/17 w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 527/XXV/16 Rady 
Miejskiej Węglińca z dnia 20.12.2016 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9.  
2. w sprawie  zmian w budżecie  
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt.  
Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje obejmujące rozliczenie finansowe związane z 
przeprowadzonymi działaniami, które miały na celu odzyskanie podatku VAT.   
Dyskusji nie podjęto. 
Jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 639/XXX/17 w sprawie zmian w 
budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10. 
3. w sprawie zmiany nazwy ulicy na terenie Gminy i Miasta Węgliniec 
Przewodniczący  Komisji GF poinformował, że po burzliwej dyskusji, w związku z 
pisemnym wystąpieniem radnego Krzysztofa Kutrowskiego (zał. nr 11) wraz z 32 
podpisanymi mieszkańcami Czerwonej Wody o zastąpienie dotychczasowej nazwy ul. 
Świerczewskiego nazwą ul. Kresowa, padła propozycja wycofania spod obrad niniejszego 
projektu. Ostatecznie jednak 3 głosami „za”, przy 2 „przeciw”, komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt. 
Wyjaśniając zasadność umożliwienia ponownego rozpatrzenia na zebraniu wiejskim w 
Czerwonej Wodzie sprawy zmiany dotychczasowej nazwy ulicy ul. Świerczewskiego w 
Czerwonej Wodzie, z uwzględnieniem  propozycji grupy osób podpisanych pod pismem 
radnego K.Kutrowskiego, Burmistrz wniósł o dokonanie zmiany w omawianym projekcie 
polegającej na wykreśleniu zapisów odnoszących się do zmiany nazwy ulicy w Czerwonej 
Wodzie. 
13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących” Rada przyjęła niniejszą propozycję.  
Z uwzględnieniem w/w zmiany, 13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących”, Rada podjęła 
uchwałę nr 640/XXX/17 w sprawie zmiany nazwy ulicy na terenie Gminy i Miasta 
Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. 
4. w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ruszów” 
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię w 
przedmiocie niniejszego projektu.   
Dyskusji nie podjęto. 
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 641/XXX/17 w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Ruszów”.  
(w trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
Podjęta uchwała stanowi zał. nr 13. 
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5. w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Stary Węgliniec”  
Przewodniczący  Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt uchwały.  
Dyskusji nie podjęto. 
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 642/XXX/17 w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Stary Węgliniec”.  
(w trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
Podjęta uchwała stanowi zał. nr 14. 
6. w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Piaseczna” 
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt. 
Ponieważ pytań nie zgłoszono, ani nie podjęto dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 643/XXX/17 w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Piaseczna”.  
(w trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
Podjęta uchwała stanowi zał. nr 15.  
7. w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Jagodzin”  
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt.  
Dyskusji nie podjęto.  
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 644/XXX/17 w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Jagodzin”.  
(w trakcie głosowania nieobecny radny Krzysztof Kutrowski) 
Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16.   
8. w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Zielonka”  
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię nt 
niniejszego projektu.  
Dyskusji nie podjęto.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 645/XXX/17 w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Zielonka”. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17.   
9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy z przeznaczeniem na prowadzenie działalności rolniczej 
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt uchwały, proponując jednocześnie okres dzierżawy „do 5 lat”.  
Z uwzględnieniem w/w okresu dzierżawy, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
646/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy z przeznaczeniem na prowadzenie działalności rolniczej. 
Podjęta uchwała stanowi zał. nr 18. 
10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  
Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała cały pakiet 
dziesięciu projektów uchwał z propozycją okresu najmu/dzierżawy „do 5 lat”.  
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
647/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 19.  
11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
648/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
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20.   
12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
649/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 
21.   
13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
650/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. Podjęta uchwała stanowi 
zał. nr 22. 
14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
651/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 23.  
15. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
652/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 24.   
16. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  
            Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

653/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 25.   
17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
654/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. Podjęta uchwała stanowi 
zał. nr 26. 
18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego   
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
655/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 27.  
19. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 15a głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
656/XXX/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 28.  
 
Po wyczerpaniu BLOKU UCHWAŁ przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w 
trakcie którego; 
� Poddano pod głosowanie wniosek wypracowany przez Komisję Oświaty i Kultury, w 

brzmieniu; 
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„Rozważyć możliwość utworzenia etatu konserwatora obsługującego domy kultury i 
świetlice w obrębie gminy Węgliniec”  
(ok. godz. 12.10 sesję opuściła radna Elżbieta Grabowska) 
Burmistrz odnosząc się do niniejszego wniosku przyznał, że zasadnym jest posiadanie w 
strukturach ośrodka kultury w Węglińcu osoby odpowiadającej za stan techniczny obiektów 
kultury. Natomiast, czy wymaga to osobnego etatu, jest odrębnym tematem. Poza tym 
ewentualne uruchomienie realizacji niniejszego wniosku powiązał z terminem rozstrzygnięcia 
konkursu na stanowisko Dyrektora MGOK.  
13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym” Rada podjęła niniejszy wniosek.  
� Radny Marek Wawrzynek nawiązał do poruszonej na poprzednim posiedzeniu Rady 

kwestii możliwości przystąpienia do programów umożliwiających wymianę pieców lub 
zmiany na bardziej ekologiczne systemów ogrzewania, pytając o etap tej sprawy oraz o 
ewentualne przystąpienie gminy do Klastra Odnawialnych Źródeł Energii.  

W odniesieniu do pierwszej z wymienionych spraw Burmistrz m.in. wskazał, iż jest ona na 
etapie rozeznawania uwarunkowań. Odnosząc się do drugiego tematu poinformował m.in., iż 
próba rozszerzenia klasta zgorzeleckiego zakończyła się w dniu wczorajszym podpisaniem 
listu intencyjnego zmierzającego jednak w kierunku utworzenia przez gminy powiatu 
zgorzeleckiego odrębnego klastra, uruchamiającego przygotowanie procedury zmierzającej 
do podpisania docelowego dokumentu. Burmistrz nawiązał także do działań związanych z 
przygotowywaniem dokumentów dotyczących programu wymiany azbestu oraz programem 
ograniczenia niskiej emisji.  
� Radny K. Kutrowski zasygnalizował kwestię ewentualnego rozważenia innej formy 

utrzymania boisk tartanowych. 
Burmistrz odnosząc się do powyższej sprawy przypomniał o ubiegłorocznych, bezowocnych 
próbach wyłonienia wykonawcy na utrzymanie obiektów sportowych i placów zabaw. Poza 
tym zasygnalizował możliwość rozwiązania tej kwestii poprzez utworzenie ośrodka kultury i 
sportu.   
� Wypracowano stanowisko w sprawie wystąpienia Związku Gmin Śląska Opolskiego w 

sprawie poparcia uchwał Rad Gmin Dobrzeń Wielki, Dąbrowa i Komprachcice 
dotyczących przywrócenia granic wymienionych gmin do stanu sprzed 1 stycznia 2017 r. 
(zał. nr 29) 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze 
wystąpienie.  
Po krótkiej dyskusji, podczas której odnotowano pojedyncze głosy poparcia omawianego 
wystąpienia, podjęto głosowanie.  
6 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 7 „wstrzymuj ących”, Rada zdecydowała o wydaniu 
poparcia dla uchwał Rad Gmin Dobrzeń Wielki, Dąbrowa i Komprachcice dotyczących 
przywrócenia granic wymienionych gmin do stanu sprzed 1 stycznia 2017 r. Stanowisko 
to zawarte w uchwale nr 657/XXX/17 stanowi zał. nr 30. 
� zapoznano się z korespondencją, jaka wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym.  
 
Punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA został pominięty, gdyż nie złożono żadnych 
interpelacji i nie zgłoszono żadnych pytań.   
 
W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY  radna M.Fedyczkowska przypomniała  o 
sygnalizowanej już wcześniej potrzebie zabezpieczenia mostku w Kościelnej Wsi, z którego 
usunięto skorodowane  barierki.  
Przewodniczący Rady przypomniał o zbliżającym się upływie terminu składania oświadczeń 
majątkowych.  
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Burmistrz wyjaśnił powody decyzji odmowy wydania koncesji na sprzedaż alkoholu dla 
jednego ze sklepów w Węglińcu.  
 
              W związku z tym, iż porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12.47 
Przewodniczący Rady oficjalnie zakończył obrady słowami: „Zamykam trzydziestą sesję 
Rady Miejskiej Węglińca”.    
 
 
 
 
 
            
          PRZEWODNICZĄCY RADY  
 
          (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 

 

 
 

Protokółowała: 

M.Janczak-BRM  
Węgliniec,  14 lipca  2017 r  


